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Styrelsemöte 2023-06-26 via Zoom 

Deltagare: Camilla Ravenna, ordf 
 Anita Östby, sekr 
 Lena Källman Larsson 
 Maria Pagmark 
 Ulrika Anderberg 
 Laila Giertz 
 Britta Freudenthal 

 

1. Mötet öppnas 
Camilla förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordningen 
Godkändes. 

3. Val av justerare 
Laila justerar tillsammans med Camilla. 

4. Rapport från ordföranden 
Material till Skotte-Nytt senast 1 juli. Några tycker att det är dyrt på Krapperup men 
vid en officiell utställning som vi arrangerar nästa år tillåts inte utställningsplatsen 
ändas enligt SKK.  

5. Rapport från kassören 
Bilagda resultat- och balansräkning godkändes. Beslutades att 80 %  (95 000 kr) av de 
testamenterade medlen efter Monica Hult ska sättas in på ett placeringskonto som är 
bundet i ett år. Resterande blir ett arbetskonto för Syd. Beslutades även att 
checkkontot 1950 ska omvandlas till ett placeringskonto. Kassören genomför dessa 
förändringar. 

6. Rapport från sekreteraren 
Fråga angående milersättning för funktionärer inom klubben. Beslutades att ingen 
milersättning utgår för någon medlem förutom den som hämtar och skjutsar domaren vid 
klubbens utställningar. Vi har fått några nya medlemmar och några bjudna. Idag är vi 131 
medlemmar inklusive hedersmedlemmar. Beslutades att vi ansöker om officiell utställning 
2025.  

7. Skotte-Nytt 
Enkäten som skickades ut till medlemmarna angående tidningens utformning i 
framtiden visade att medlemmarna vill ha papperstidningen kvar.  54 st svarade på 
enkäten av 114 st. 21 st svarade att man vill ha tidningen som idag, 13 st vill ha 
enbart digital tidning och 20 st tyckte att ett nummer av tidningen kan vara på 
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papper och övriga digitalt. Idag är portokostnaden den största utgiften för tidningen. 
Britta försöker ragga annonsörer till tidningen för att vi ska få in mera intäkter. 
 

8. Hemsidan 
Sköts av Marita B på ett bra sätt. 

9. Lokalkommittérna 
Väst planerar inför utställningen i augusti. Diskuterads hur lokalavdelningarna ska 
kontakta nya medlemmar i respektive region. Vi behöver få mailadresser från 
uppfödarna för att få kontakt med nya skotteägare. 

10. Övriga frågor 
Syd planerar en gemensam middag efter utställningen i Krapperup men kravet är att 
det går att arrangera för medföljande hundar. 

11. Nästa möte 
blir 24 juli kl 19. 

12. Avslutning 
Camilla avslutade mötet och tackade mötesdeltagarna. 
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